



## Canadian Colloquium for Ancient Philosophy | Colloque Canadien de Philosophie Ancienne

[la version française suit]

**TORONTO METROPOLITAN UNIVERSITY** hosts

**The Fifth Canadian Colloquium for Ancient Philosophy • April 5-6, 2024**

Toronto Metropolitan University warmly invites the submission of proposals in either French or English for individual papers, poster presentations and panel discussions for the Fifth Canadian Colloquium for Ancient Philosophy. We invite submissions in all areas of Ancient Philosophy (broadly construed), and we welcome submissions from graduate and postgraduate students.

The general, loose theme for the event is 'New Directions in Ancient Philosophy'. We anticipate that this will include at least one panel on 'Representation in Ancient Philosophy'.

The list of confirmed speakers includes

- **Amber Carpenter** (Yale-NUS)
- **Jessica Gelber** (University of Toronto)
- **Christiana Olfert** (Tufts)

Additionally, this event will be co-located with the **23<sup>rd</sup> annual Ancient Philosophy Society** conference, featuring keynote speakers such as **David Ebrey** (University of Barcelona) and **Marguerite Deslauriers** (McGill University).

For individual papers (with a presentation time of up to 25 minutes) and poster presentations, please submit an abstract (including a title) of 300-500 words. Abstracts should be prepared for blind review. In an email message to which your proposal is attached please include your name including preferred pronouns, academic affiliation, and contact details.

Abstracts must be received by **1 October 2023** to be considered for the colloquium. Please email your submissions (in .rtf, .doc, .pdf format) to [ccaptoronto@gmail.com](mailto:ccaptoronto@gmail.com)

### ***Submission guidelines***

#### *Individual papers*

Presentations can be summaries of longer papers, and papers will be distributed in advance.

#### *Poster presentations*

Posters provide an opportunity to present and discuss your work (research project, PhD topic) during the poster session and at other times during the conference, and they allow authors and participants to connect and engage in discussion about the presented work. Posters should be 36 inches (90cm) high by 24 inches (60cm) wide for portrait/vertical display.

Although the presentation will be in the form of a poster, the submission itself should be in the form of an abstract describing the work. In an email to which your proposal is attached please also indicate whether you would like to serve as a commentator if your proposal is not accepted.

#### *Panels*

Proposals for panel or roundtable discussions should include a 300 word abstract describing the theme of the panel, a list of confirmed participants (3 or 4) and titles of their presentations (15 mins).

#### *All submissions*

Please note that individuals are not permitted to submit to both the CCAP and co-located APS events, even with different works, to ensure the set of speakers of each event are

distinct. The CCAP values diversity in its participants as well as in its scholarly perspectives. We particularly invite submissions from members of groups underrepresented in philosophy, including women, people of color, members of Indigenous communities, LGBTQ2S+ individuals, neurodivergent individuals, as well as persons who are otherwise abled.

Visit the [Event Website](#), [Facebook](#) or [PhilEvents](#) for more information and colloquium updates.

Queries and suggestions welcome: [ccaptoronto@gmail.com](mailto:ccaptoronto@gmail.com)

The colloquium is sponsored by generous funding from the Department of Philosophy at Toronto Metropolitan University and the British Society for the History of Philosophy. The event venue is fully accessible with gender-neutral restrooms. In an effort to make the event as accessible and welcoming to all persons as possible, the organizers welcome any questions regarding accessibility, childcare support, and related matters.

-----  
**UNIVERSITÉ MÉTROPOLITAINE DE TORONTO** accueil

### **Le Cinquième Colloque Canadien de Philosophie Ancienne • Du 5 au 6 Avril 2024**

Pour le *Cinquième Colloque Canadien de Philosophie Ancienne*, l'Université Métropolitaine de Toronto invite des propositions de contribution, en français ou en anglais, sous forme soit de communications individuelles, de présentations affichées (posters) ou tables rondes. Toute proposition de contribution soumise relevant de la philosophie ancienne (interprété au sens large) sera examinée, et nous accueillons les soumissions d'étudiants diplômés et postdoctoraux.

Le thème général et libre de l'événement est 'Nouvelles orientations de la philosophie ancienne'. Nous prévoyons que cela inclura au moins un panel sur la 'Représentation dans la philosophie ancienne'.

La liste des invités comprend

- **Amber Carpenter** (Yale-NUS)
- **Jessica Gelber** (Université de Toronto)
- **Christiana Olfert** (Tufts)

De plus, cet événement sera co-implanté avec la **23e conférence annuelle de la Société de Philosophie Ancienne**, avec des conférenciers principaux tels que **David Ebrey** (Université de Barcelone) et **Marguerite Deslauriers** (Université de McGill).

Pour les communications individuelles (comprenant un temps de présentation de 25 minutes) et les présentations affichées, veuillez soumettre un résumé (avec titre) de 300 à 500 mots. Toutes les soumissions doivent être présentées en vue d'une évaluation strictement anonyme, c'est pourquoi, dans le courriel auquel sera jointe votre proposition, vous devez inscrire vos informations personnelles (nom, pronoms préférés, affiliation institutionnelle et détails du contact).

Les textes et les résumés devront être soumis, par courriel, au plus tard le **1 Octobre 2023**. S'il vous plaît, veuillez soumettre votre proposition (en format rtf, doc ou pdf) au [ccaptoronto@gmail.com](mailto:ccaptoronto@gmail.com).

## **Format de soumission**

### *Communications Individuelles*

Les présentations individuelles peuvent être un résumé détaillé d'un texte intégral; la version intégrale sera distribuée à l'avance.

### *Présentations affichées (posters)*

Les présentations affichées offrent l'occasion de faire connaître et de discuter votre recherche durant la session des exposés et à d'autres moments durant le colloque. Ces présentations permettent de créer des liens entre les auteurs et les autres participants, et elles constituent des points de départ pour la discussion sur leurs recherches respectives. Les dimensions matérielles des présentations affichées devraient être d'environ 90 cm de hauteur par 60 cm de largeur pour affichage vertical.

Même si ces présentations seront affichées, votre soumission doit être envoyée sous forme de court résumé décrivant votre thématique de recherche. Dans le courriel auquel sera jointe votre proposition, veuillez également indiquer si vous souhaitez servir de commentateur si votre proposition n'est pas acceptée.

### *Tables Rondes*

Les propositions de discussions en table ronde doivent inclure un résumé de 300 mots décrivant le thème, une liste des participants confirmés (3 ou 4) et les titres de leurs présentations (15 minutes).

### *Toutes les soumissions*

Veuillez noter que les individus ne sont pas autorisés à soumettre à la fois le CCAP et les événements APS co-localisés, même avec des œuvres différentes, afin de garantir que

l'ensemble des conférenciers de chaque événement est distinct. Le CCAP valorise la diversité chez ses participants ainsi que dans ses perspectives académiques. Nous invitons particulièrement les soumissions de membres de groupes sous-représentés en philosophie, y compris les femmes, les personnes de couleur, les membres des communautés autochtones, les personnes LGBTQ2S+, les personnes neurodivergentes, ainsi que les personnes ayant un handicap.

Consultez [le site de l'événement](#), [Facebook](#) ou [PhilEvents](#) pour les mises à jour et des informations.

Envoyez vos questions à [ccaptoronto@gmail.com](mailto:ccaptoronto@gmail.com)

Le colloque est rendu possible grâce au généreux financement du Département de Philosophie de l'Université Métropolitaine de Toronto et de la British Society for the History of Philosophy. Le lieu de l'événement est entièrement accessible avec des toilettes non genrées. Afin de rendre l'événement aussi accessible et accueillant que possible pour toutes les personnes, les organisateurs accueillent toutes les questions concernant l'accessibilité, le soutien à la garde d'enfants et les questions connexes.